
                                      Z Á P I S N I C A 

 

Z rokovania OZ v Štiavnických Baniach konaného dňa 15.12.2015 na Obecnom úrade 

v Štiavnických Baniach 

Poslanci OZ: 7 

Prítomní: G.Ševeček, Ing. O.Havlík, RNDr.Z.Šušková, M.Blaško 

Ospravedlnení: M.Ernek, D.Kališek 

 

P r o g r a m : 

 1.Vzdanie sa mandátu poslanca a zloženie sľubu nového poslanca 

 2.Kontrola plnenia uznesení 

 3.VZN – daň z nehnuteľnosti 

 4.VZN -  poplatok za KO 

 5.VZN – nakladanie s odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 

 6.Schválenie rozpočtu na rok 2016 

 7.Schválenie krátkodobého úveru na verejné osvetlenie 

 8. Vrt – HVS3 

 9.Rôzne: a/Úprava rozpočtu na r. 2015 

                  b/Ukončenie nájmu M.Hanusz a Dodatok k nájomnej zmluve M.Hanuszová 

                  c/Žiadosť o zníženie nájmu 

                  d/List občanov – rekonštrukcia cesty na Stávky   

10.Diskusia 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov OZ:7 

Prítomní:4 

Za 4 , zdržal sa 0 , proti 0 

 
Overovatelia zápisnice: RNDr.Šušková a M.Blaško 

Zapisovateľka: A.Henčelová 

 

K bodu č. 1 

Poslanec OZ Vladimír Drexler sa k 7.12.2015 vzdal mandátu poslanca Obecného 

zastupiteľstva. Na jeho miesto postúpi náhradník s najvyšším počtom hlasov na základe 

výsledku volieb, ktorým je Bc. Miroslav Hrubša  
 

Starosta prečíta znenie sľubu poslanca: 

„Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať 
záujmy obce, dodržiavať Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné 
všeobecne záväzné právne predpisy a pri výkone svojej funkcie poslanca obecného 
zastupiteľstva ich budem uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia. – 
 

Poslanec zložil sľub podpisom pod text sľubu 



Od bodu č. 2 je počet prítomných poslancov – 5 hlasuje aj poslanec Bc.M.Hrubša 

 

K bodu č. 2 

Kontrolu plnenia uznesení predložil kontrolór  R.Ondrejmiška 

 

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení 

 

K bodu č. 3 

VZN o miestnych daniach 

 

A/ OZ v Štiavnických Baniach  s ch v a ľ u j e  VZN Obce Štiavnické Bane č. 2/2015 o miestnych 

daniach 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 5 

Za 5 , zdržal sa 0 , proti 0 

Bolo prijaté: Uznesenie č. 61 /2015 

 

K bodu č. 4. 
VZN -  poplatok za KO 

A/ OZ v Štiavnických Baniach  s ch v a ľ u j e  VZN Obce Štiavnické Bane  č. 3/2015 o poplatku 

za komunálne odpady a drobný stavebný odpad 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 5 

Za 5 , zdržal sa 0 , proti 0 

Bolo prijaté: Uznesenie č. 62 /2015 

 

K bodu č. 5 
VZN – nakladanie s KO a drobnými stavebnými odpadmi 

 

A/ OZ v Štiavnických Baniach  s ch v a ľ u j e  VZN Obce Štiavnické Bane č. 4/2015 o nakladaní 

s komunálnymi odpadmi a drobným stavebným odpadom na území obce Štiavnické Bane 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 5 

Za 5 , zdržal sa 0 , proti 0 

Bolo prijaté: Uznesenie č. 63 /2015 

 

K bodu č. 6 

Rozpočet na rok 2016 



 

A/ OZ v Štiavnických Baniach  s ch v a ľ u j e  Rozpočet Obce Štiavnické Bane na rok 2016 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 5 

Za 5 , zdržal sa 0 , proti 0 

Uznesenie č. 64 /2015 

 

K bodu č. 7 

Schválenie krátkodobého úveru na verejné osvetlenie 

 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavnických Baniach podľa príslušných ustanovení zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení  

 

A/ s ch v a ľ u j e   prijatie prekleňovacieho úveru vo výške 225.670,22 € a investičného úveru 

vo výške 13.364,18 € poskytnutého zo strany VÚB, a.s. banky so sídlom Mlynské Nivy 1, 829 

90  Bratislava 25 / ďalej len banka/,  za podmienok dojednaných v príslušnej úverovej 

zmluve, s možnosťou opakovanej prolongácie zmluvy, vrátane možnosti zmeny úveru na 

dlhodobý termínovaný úver, na účely zabezpečenia financovania investičného projektu  : „ 

Budovanie a modernizácia osvetlenia v Obci Štiavnické Bane„  s podporou projektu v zmysle 

príslušných predpisov o pomoci a podpore poskytovanej z fondov Európskeho spoločenstva 

formou: 

 „ NFP „ 

 

B/ s ch v a ľ u j e  vystavenie vlastnej blankozmenky za účelom zabezpečenia pohľadávky 

banky z prijatého úveru, vrátane možnosti vystavenia vlastnej blankozmenky na rad banky za 

účelom nahradenia poskytnutého zabezpečenia pohľadávky banky z prijatého úveru pre 

prípad prolongácie prijatého úveru alebo zmeny úveru na dlhodobý termínovaný úver  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 5 

Za 5 , zdržal sa 0 , proti 0 

Uznesenie č. 65/2015 

 

K bodu č. 8 
V tomto bode starosta informoval o potrebe vybudovania ďalšieho vrtu – HVS3. Poslanci navrhli 

tento bod najskôr prerokovať na pracovnom stretnutí.  

 

K bodu č. 9 

R ô z n e : a)Úprava rozpočtu 

 

A/ OZ v Štiavnických Baniach s ch v a ľ u j e   úpravu rozpočtu na rok 2015 



Hlasovanie: 

Počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 5 

Za 5 , zdržal sa 0 , proti 0 

Uznesenie č. 66/2015 

 

b)M.Hanusz podal žiadosť o vypovedanie nájomnej zmluvy na priestory Kláštornej vinárne 

k 31.12.2015 z dôvodu ukončenia živnosti. Vypovedanie nájomnej zmluvy rieši starosta obce.  

 

Martina Hanuszová podala žiadosť o prenájom priestorov kuchyňe  Kláštornej vinárne 

a vypracovanie Dodatku k pôvodnej nájomnej zmluve 

 

A/OZ v Štiavnických Baniach  s ch v a ľ u j e  prenájom priestorov kuchyne  Kláštornej vinárne 

a vypracovanie Dodatku k nájomnej zmluve pre  Martinu Hanuszovú bytom Štiavnické Bane 

č. 254  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 5 

Za 5 , zdržal sa 0 , proti 0 

Uznesenie č. 67/2015 

 

c)M.Hanuszová žiadala o zníženie nájmu v prenajatých priestoroch Kláštornej vinárne 

 

A/ OZ v Štiavnických Baniach  s ch v a ľ u j e  zníženie nájmu M.Hanuszovej  za prenajaté 

priestory Kláštornej vinárne na dobu od 1.1.2016 do 31.12.2016 nasledovne: 

a) prevádzkové priestory na sumu 4,45 €/m2 

b) skladové priestory na sumu 3,40, €/m2 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov OZ: 7 

Prítomní: 5 

Za 3 , zdržal sa 2 , proti 0 

Uznesenie č. 68/2015 

 

d)starosta predložil žiadosť občanov obce na rekonštrukciu cesty na Stávky od hlavnej cesty 

cez hrádzu jazera Evička. 

RNDr. Šušková navrhla rokovať so SVP š.p.- Povodím Hrona v ktorých vlastníctve je hrádza 

jazera a po rekonštrukcii jazera zostal prechod cez hrádzu v zlom stave 

OZ berie na vedomie žiadosť občanov a odporúča  starostovi kontaktovať SVP š.p. na 

zjednanie nápravy 

 

 

 



 

K bodu č. 10 

Diskusia 

Ing.Havlík – prečo boli za opravu chodníka pri cintoríne uhradené 2 platby pre p. Kališeka.  

V obci sa nedodržiava zákon: – 2 protesty prokurátora , kauza Hotel Evička, odpredaj  

pozemkov na Richňave. Stret záujmu poslanca pri určitých stavebných prácach pre obec. 

Mgr. Michal – informoval o súčasnom počte žiakov v ZŠ a MŠ, rozšírení kapacity MŠ, 

o novom dopravnom systéme- 2 spoje zabezpečuje SAD. 

Požiadal kontrolóra obce o zaradenie do plánu práce a následne vykonanie kontroly v ZŠ. 

Predložil správu školskej inšpekcie za rok 2014, ktorá je k nahliadnutiu pre verejnosť na OcÚ. 

V nej je zhodnotená úroveň vzdelávania v ZŠ v Štiavnických Baniach, poukazuje na kvalitu 

školy v r. 2014 . Informoval o aktivitách detí cez školské prázdniny. 

L.Pastier – pripomenul, že bolo sľúbené zo strany obce opravenie kaplniek pri ceste 

Čo sa robí s neplatičmi v obci 

Ing.Rücker – chce na svoje otázky hneď aj odpovede od starostu.  Ako je to so zberom 

železného šrotu, či bude osadená chýbajúca tabuľa Geoparku. Nič sa nekoná so žiadosťou 

o odpredaj pozemku manželke, napriek tomu že to bolo sľúbené. Ako prebehla akcia na 

likvidáciu čiernych skládok . Rekonštrukcia Bašty – mzda koordinátora -720,- € sú zbytočne 

vyhodené peniaze. Odkúpenie fary- nič sa nekoná , plytve sa s financiami 

Starosta – čierne skládky likvidovali TS B.Štiavnica na Richňave, Halda H.Roveň aj eternit na 

Farárovej hôrke bolo to financované z prostriedkov EÚ 

G.Ševeček – podal informáciu o projekte Bašta 

E.Palečková – na ceste pri tenisovom ihrisku stojí na ceste voda 

Starosta – bude sa to riešiť v krátkej dobe 

RNDr.Šušková – boli odstránené čierne skládky je potrebné osadiť tabule so zákazom sypať 

smeti. Možnosť obce žiadať financie na opravu KD na H.Rovni bez fin. spoluúčasti obce  

 

V závere starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil rokovanie OZ. 

 

 

Overovatelia: 

RNDr. Šušková         .................................. 

 

M.Blaško                  ................................... 

 

 

Zapisovateľka:  

A.Henčelová            ................................... 

 

 

                                                                                                     Stanislav Neuschl 

                                                                                                       Starosta obce 

 

Štiavnické Bane  15.12.2015   



 

 

 


